
 
Vážení vlastníci, členovia SVJ K Lesu 345,  
 
predovšetkým Výbor SVJ ďakujem všetkým členom, ktorí osobne dorazili na neformálnu 
diskusiu ohľadne situácie na trhu s plynom a prípadnej zmeny plynovej kotolne na tepelné 
čerpadlo, resp. zaslali svoje otázky a vyjadrenie sprostredkovane – emailom, resp. SMS 
správou. 
 
V tejto súvislosti posielame krátku informáciu o ďalšom postupe:  
 

1. Priamy účastníci (a väčšina z tých, ktorí sa ozvali emailom/SMS správou) jasne 
podporili záujem na hľadaní alternatívneho zdroja „vytápění a teplej vody“ 
v objekte K Lesu 345, a to formou inštalácie tepelného čerpadla, prípadne 
kombinácie tepelného čerpadla a fotovoltaiky, resp. kombinácie plynu + 
alternatívnych zdrojov, a pod.  

2. V spolupráci s členom SVJ, p. Petrom Bílkom, Výbor SVJ K Lesu 345 bude pokračovať 
v diskusii s prípadným dodávateľom tepelného čerpadla fa. MADEO, ktorej ponuku 
dostali členovia k posúdeniu. Cieľom je, aby sme firma špecifikovala technické 
parametre (výkon, termín realizácie, náročnosť a pod.). Očakávame návštevu objektu 
a špecifikáciu parametrov, tak aby sme mali istotu, že výkonové parametre systému 
nie sú nadhodnotené a naopak nákladové podhodnotené. 

3. Výbor SVJ K Lesu 345 zhromaždí kompletnú dokumentáciu (technické a výkonové 
parametre) k otopnej sústave a kotolni, ktorú máme aktuálne inštalovanú v rámci 
nášho objektu. 

4. Výbor SVJ K Lesu 345 sa pokúsi nájsť nezávislého konzultanta (nie obchodného 
zástupu dodávateľskej firmy), ktorý by nám pomohol navrhnúť, resp. „posvätil“ 
navrhnuté riešenie a koordinovať postup realizácie. 

5. Výbor SVJ K Lesu 345 bude kontaktovať Výbory v objektoch, kde fa. MADEO už 
realizovala inštaláciu tepelného čerpadla (viz. zoznam referencií) , aby sme zistili 
reálne názory a skúsenosti ľudí (obyvateľov) a zhodnotili prínos, praktickosť a 
funkčnosť riešenia.  

6. Výbor SVJ K Lesu 345 napriek priebežným urgenciám zatiaľ neobdržal informáciu 
o nových cenách plynu od fa. GTerma, ktorá pre nás spravuje plynovú kotolňu. Tj. 
zatiaľ nemáme k dispozícii relevantné údaje o nových cenách, zálohách, resp. 
systéme dodávok v nasledujúcom období. Výbor všetky informácie bude zdieľať 
v momente, keď ich dostane k dispozícii. 

 
 
Ďakujeme,  
 
Výbor SVJ K Lesu 345,  
Martin Maruniak, Jan Doleček, Pavel Chrbolka 
 

   
 
V Prahe, 15.7.2022 



 


